
Z A P I S N I K 
sa 15. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 04.05.2023. godine sa početkom u 08,00 sati 
u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđica. Paula Jozipović, g. Velimir Krznar, gđa. Tea 
Kolčić, gđa. Violeta Molnar, g. Ivica Gavran. 
Izočni: gđa. Ivana Jakovljević, gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković, g. Tomislav 
Mayer Kralj, g. Ilija Ravlić. 
Ostali nazočni:   g. Mato Čičak, općinski načelnik,  
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i  
                 komunalne djelatnosti, 
    gđa. Ana Baštijanović, viša računovodstvena referentica, 
    gđa. Gabud Repar Suzana, EKO-FLOR d.o.o. 
    gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića „Medvjedići Rugvica“, 
    g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 
 
Zapisničarka: Marija Čabraja. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje da je 
sjednici od 13 vijećnika nazočno 7, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka.   
Predlaže dopunu dnevnog reda sa točkom 12. „Odluka o davanju suglasnosti Općini Rugvica za 
provedbu ulaganja na području Općina Rugvica u naselju Rugvica i provedbom projekta pod 
nazivom »Izgradnja i opremanje sportskog igrališta – teniski teren«“. Vijećnici se sa prijedlogom 
slažu, pa se nakon glasovanja jednoglasno, sa 7 glasova „za“ usvaja sljedeći 
 

D N E V N I  R E D 
1. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća održane 17.03.2023. god., 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge prikupljanja komunalnog 

otpada na području Općine Rugvica za 2022. godinu, 
4. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Općine Rugvica za 2022. godinu, 
5. Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Medvjedići Rugvica za 

pedagošku godinu 2023./2024., 
6. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu, 

a) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u 2022. godini, 
b) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi u 2022. godini, 
c) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu u 2022. godini, 
d) Izvješće o realizaciji Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH za Općinu Rugvica u 2022. godini, 
7. Odluka o raspodjeli rezultat poslovanja za 2022. godinu, 
8. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu, 
9. Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022.godinu, 
10. Izvješće o radu Općinskog vijeća Općine Rugvica za 2022. godinu, 
11. Odluka o prodaji nekretnine u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki MATMETAL SISTEM 

d.o.o. 
12. Odluka o davanju suglasnosti Općini Rugvica za provedbu ulaganja na području Općine 

Rugvica, u naselju Rugvica, i provedbom projekta pod nazivom »Izgradnja i opremanje 
sportskog igrališta – teniski teren«“ 
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Ad. 1. 
Nitko nema primjedbi na zapisnik sa 14. sjednice, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno, sa 7 glasova ”za” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća održane 17.03.2023. godine.. 
  

Ad. 2. 
A) g. Emil Majstorović pita kada se očekuje puštanje u rad kanalizacije?  
g. Mato Čičak odgovara da su radovi na popravljanju kanalizacije na dijelu koji ide prema Preseki 
u tijeku. Baze za asfaltiranje su preopterećene, pa se čeka sa asfaltiranjem budući da je sve 
usmjereno na sanaciju cesta stradalih u potresu. Općina je dobila 2,8 milijuna eura u istu svrhu 
te radovi kreću sljedeći tjedan. Imamo stradale ceste od kanalizacije koje nisu dobro napravljene 
od strane izvođača, a najviše stradala cesta je Okunjska ulica, što je normalno da se dogodi 
budući da je u pitanju dužina od 74km. S izvođačem imamo dosta problema, ali nadamo se da će 
do 15.6. biti sve gotovo i sve završeno. Napominje kako izvođač sam snosi troškove za prepravku 
onoga što nije dobro napravio. Samo puštanje u rad kanalizacije trebalo bi biti najkasnije do 
30.6. te se nada da će to biti tako. Ljudi već polako mogu raditi priključke od šahte do svoje kuće. 
Općina je prijavila svaki detalj koji smo zaprimili, a tiče se kanalizacije i moli da se komunalnim 
redarima ili njemu osobno javi ukoliko negdje postoji neki problem na nekoj lokaciji. Sve što oni 
ne budu dobro napravili imamo 25 mil. kuna garancije, stoga nijedna kuna neće ići iz proračuna 
nego isključivo iz ugovora.  
B) g. Emil Majstorović pita hoće li građani dobiti obavijest da se mogu priključiti na kanalizaciju?  
g. Mato Čičak odgovara da će mještani dobiti obavijest da se mogu priključiti, kada prođe 
tehnički pregled. 
C) g. Mato Čičak nadodaje da su nogostupi isprojektirani te što se tiče građevinskih dozvola 
spremni, ali isto tako moramo steći uvjete sa financijskog pogleda kako bi mogli krenuti u 
natječaj za izvođenje radova na nogostupu čija realizacija se očekuje u nadolazećem razdoblju.  
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 
ovoj točci dnevnog reda. 
 
g. Nenad Jakšić utvrđuje da je sjednici pristupio vijećnik g. Tomislav Mayer Kralj, te je sada 
sjednici nazočno 8 vijećnika. 
 

Ad. 3. 
g. Nenad Jakšić poziva gđu. Suzanu Gabud Repar koja predstavlja EKO-FLOR d.o.o. da ukratko 
izloži Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na području Općine 
Rugvica za 2022. godinu.  
gđa. Suzana Gabud Repar kaže da je koncesionar do 31.3. dužan podnijeti izvješće o radu za 
proteklu godinu. Ove godine sam izvještaj je u nešto malo drugačijem obliku. U samom izvještaju 
navedeni su svi bitni elementi za pružanje javne usluge koja je bila u 2022. godini. Napominje 
kako je 2022. godina bila dosta zahtjevna jer se trebalo uskladiti sa novim Zakonom o 
gospodarenju otpadom. Kaže kako je Općina Rugvica slijedom toga donijela Odluku o načinu 
pružanja javne usluge nastavno na koju je 1. srpnja 2022. god. stupio na snagu novi cjenik. 
g. Nenad Jakšić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Emil Majstorović upućuje pohvalu na rad EKO-FLOR-a, budući da je osobno imao dotrajali 
spremnik za otpad, te je nakon poslanog e-mail-a njegov problem riješen u najkraćem mogućem 
roku. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“  donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na 
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području Općine Rugvica za 2022. godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva na diskusiju. 
g. Emil Majstorović kaže da zna za jednu pozitivnu praksu Dugog Sela u pogledu reciklažnog 
dvorišta. Naime, onaj tko ima veću količinu otpada mora prvo doći u grad i tražiti odobrenje od 
grada da se ta veća količina može odložiti u reciklažno dvorište. Odobrenje izdaju za količinu 
otpada izdaje se na temelju broja osoba u kućanstvu.  
g. Mato Čičak kaže kako smo mi do sada tako i radili, ako bi se pojavila veća količina otpada traži 
se osobna iskaznica te lokacija od kuda je taj otpad dovezen na koju odu djelatnici u provjeru. 
Potvrđuje da je praksa Dugog Sela dobra te da će provjeriti što se može po tom pitanju. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Općine Rugvica za 2022. godinu, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu Dječjeg vrtića „Medvjedići Rugvica“ gđu. Maju Blažević na 
kratko izlaganje.  
gđa. Maja Blažević kaže da se u matičnom objektu planira upisati 12ero djece jasličke dobi za 
godišta 2020., 2021. i 2022. koji bi činili jednu skupinu te 12ero djece predškolske dobi godišta 
2017. i 2018. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova 
„za“  donosi 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Medvjedići Rugvica za pedagošku godinu 
2023./2024., prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
Vezano uz ovu točku, g. Nenad Jakšić poziva članicu Odbora za financije i proračun da iznese 
zaključak Odbora. 
gđica. Paula Jozipović kaže kako je održana 11. sjednica Odbora za financije i proračun te je 
jednoglasno donesen zaključak da se daje prijedlog Općinskom vijeću za donošenje godišnjeg 
izvještaja o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu.  
gđa. Ana Baštijanović kaže kako se godišnji izvještaj o izvršenju proračuna mora donijeti 
sukladno Zakonu o proračunu i pravilniku o polugodišnjem i godišnjem izvještaju do 1.6. 
Godišnji izvještaj Općine Rugvica sadrži prihode i rashode proračunskog korisnika Dječji vrtić 
Medvjedići Rugvica. U 2022. god. su ostvareni prihodi i primici u iznosu od 42.161.536,81 kn, a 
rashodi i izdatci u iznosu 41.486.320,54 kn skupa s viškom iz 2021. god. u iznosu od 
1.771.380,17 kn te ukupni rezultat na dan 31.12.2022. god iznosi 2.446.596,44 kn. 
g. Mato Čičak nadodaje da u prošloj godini nismo imali velikih kapitalnih ulaganja te je za 
očekivati da će se taj dio realizirati ove godine. Za vrtić smo prošle godine dobili sredstva u 
iznosu od 4.8 mil. kuna, vrijednost projekta je 7.2 mil. kuna za koji se trenutno radi cijela 
dokumentacija i mislimo da će do 7. mjeseca biti gotova i građevinska dozvola i da će se do 9. 
mjeseca moći početi s gradnjom nadogradnje dječjeg vrtića. Također se i ceste u zoni planiraju 
izgraditi ove godine. Od velikih projekata imamo još sanacija naših prometnica oštećenih u 
potresu u iznosu od 2.8 mil. € koji će početi idući tjedan te su se jučer obišle lokacije svih 
dionica. Za očekivati je da bi proračun od 2023. trebao biti veći u smislu realizacije. 
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Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova 
„za“  donosi  
 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu, 
a) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u 2022. godini, 
b) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi u 2022. godini, 
c) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu u 2022. godini, 
d) Izvješće o realizaciji Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu RH za Općinu Rugvica u 2022. godini, 
 

Ad. 7. 
Vezano uz ovu točku, g. Nenad Jakšić poziva gđu. Ana Baštijanović na objašnjenje. 
gđa. Ana Baštijanović kaže da će se ostvareni višak namjenski utrošiti u izgradnju i održavanje 
komunalnih infrastruktura, vodnih građevina i ostalih kapitalnih projekata i za rashode vezane 
za poljoprivredu. 
Po ovoj točci dnevnog reda nitko se nije javio za diskusiju za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon 
glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova „za“ donosi  
 

O D L U K U 
o raspodjeli rezultat poslovanja za 2022. godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Nenad Jakšić kaže kako se radi o zakonskoj obvezi donošenja izvješća te poziva nazočne na 
diskusiju. 
g. Emil Majstorović postavlja pitanje mogu li se staviti nekakvi automati koji bi regulirali rasvjetu 
na nogometnim igralištima budući da ostaju upaljena cijelu noć. 
g. Mato Čičak odgovara kako će u dogovoru s komunalnim redarima napraviti da reflektor bude 
uključen do 23 sata te da se nakon toga gasi. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“  donosi  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2022.godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 9. 
g. Nenad Jakšić poziva na diskusiju. 
Po ovoj točci denvnog reda nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno, sa 8 glasova „za“  donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2022. godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 10. 
g. Nenad Jakšić kaže da se kao predsjednik želi zahvaliti za sve što su radili u 2022. godini i 
smatra da su vrlo jasno dali do znanja da im je stalo do svih 23 naselja u Općini te da je sretan što 
su teme fokusirane na mladima i očekuje nastavak uspješne suradnje. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova 
„za“  donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog vijeća Općine Rugvica za 2022. godinu, prema tekstu u 
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prilogu zapisnika. 
Ad. 11. 

gđa. Marija Čabraja ukratko navodi da smo zaprimili jednu ponudu koja je u skladu sa 
natječajem i ponuđena je cijena od 31,00 EUR-a po m2. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova 
„za“  donosi  
 

O D L U K U 
o prodaji nekretnine u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki MATMETAL SISTEM d.o.o., prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 12. 
g. Marija Čabraja kaže da će se ići u izgradnju teniskog terena za koji je natječaj već otvoren.  
g. Mato Čičak objašnjava da su bila planirana dva teniska terena, ali da bi oba iznosila preko 
100.000,00 EUR-a dok bi sufinancirano bilo samo 30.000,00 EUR-a stoga se odlučilo ići u 
izgradnju jednog teniskog terena. Sufinanciranje je 30.000,00 EUR, a ostatak će snositi Općina, u 
iznosu cca 20.000,00 EUR. Nalaziti će se na lokaciji gdje je prvi put trebao biti nogometni 
stadion. Podsjeća kako su Sportski stadion i Kulturni centar prijavljeni na natječaj Ministarstva 
turizma, te se nada pozitivnom ishodu, a navodi I da smo iz Ministarstva turizma dobili 
informaciju kako će objava rezultata biti u ljetnom period. Navodi kako spotski centar ne bi bio 
isključivo za nogomet, nego će biti dvorana 20 x 40 m za sve dvoranske sportove i treninge. Još 
čekamo od Ministarstva gospodarstva očitovanje vezi izmjena Programa raspolaganja, a najviše 
radi Imunološkog zavoda, te se nada da će to biti uskoro. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova 
„za“ donosi 
  

O D L U K U 
o davanju suglasnosti Općini Rugvica za provedbu ulaganja na području Općine Rugvica, u 
naselju Rugvica, i provedbom projekta pod nazivom »Izgradnja i opremanje sportskog igrališta – 
teniski teren«“, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 08,40 sati. 
 
KLASA: 021-05/23-01/03 
URBROJ: 238/26-23-3 

 
 

Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 
                                         

Marija Čabraja                        Nenad Jakšić 


